



LCC

La version française suit.

A premier Montreal institution since 1909, Lower Canada College (LCC) is a gender inclusive day school for students from kindergarten to grade 12 with a strong reputation for preparing students for entrance to prestigious universities across the world. Located on a beautiful seven-acre campus in the heart of Montreal's Monkland Village, LCC draws students from nearly every continent of the world. LCC's enriched educational program consists of academic, co-curricular, and service opportunities that position students to explore and discover their true potential throughout their educational journey.

The school invites applications for the following position:

Position Title: After-School Care Monitor

Department: Junior School
Position Group: Support Staff
Reports To: After-School Program Coordinator
Status: Part-time – 2 afternoons per week from 3pm to 6 pm
Start Date: January 2026

Job Purpose:

The After-School Care Monitor is expected to provide a safe and structured after-school program for 15-50 students (Kindergarten to Grade 6), in collaboration with and under the supervision of the program coordinator.

Specific Responsibilities

- 2 afternoons per week - there is flexibility on which two days from Monday to Friday will be chosen
- Supervise indoor and outdoor free play
- Homework supervision
- Plan and implement a variety of engaging activities for varied ages (arts & crafts, cooperative games, etc)

Desirable characteristics

- Experience working with children (daycares, summer camps, after-school program etc...)
- Creative, organized, conscientious, responsible, collaborative, kind and caring
- First aid certification up to date or openness to completing training once hired

School-Wide Core Values

Professionalism, Continuous Growth, Passion/Excellence, Collaboration/Communication and Respect & Empathy

How to Apply

Please submit your cover letter and your CV via our online form at www.lcc.ca/careers

The closing date for this role is **January 9th 2026**. Details about school life can be found at www.lcc.ca.

We thank all applicants but regret that only those shortlisted will be contacted.

LCC has an employment equity program.

Le Lower Canada College (LCC), une institution montréalaise de renom depuis 1909, est une école mixte pour les élèves de la maternelle à la 12e année, réputée pour préparer adéquatement l'entrée dans des universités prestigieuses du monde entier. Nous sommes l'une des trois seules écoles secondaires du Québec à offrir un programme préuniversitaire de 12e année. Situé sur un magnifique campus de sept acres au cœur du village Monkland à Montréal, LCC attire des étudiants de presque tous les continents du monde. Le programme éducatif enrichi de LCC propose un éventail de possibilités scolaires, parascolaires et de services qui permettent aux étudiants d'explorer et de découvrir leur véritable potentiel tout au long de leur parcours éducatif.

L'école invite les candidatures pour le poste suivant:

Titre de poste: Surveillant/e pour les activités parascolaires

Département: École primaire
Groupe: Personnel de soutien
Supervisé par: Coordonnateur/trice du programme parascolaire
Statut: Temps partiel – 2 après-midis par semaine, de 15 h à 18 h
Date d'embauche: Janvier 2026

But du travail – Le surveillant de garderie après l'école est chargé d'offrir un programme après l'école sûr et structuré à 15 à 50 élèves (de la maternelle à la 6e année), en collaboration avec le coordonnateur du programme et sous sa supervision.

Responsabilités spécifiques comprennent:

- 2 après-midi par semaine – possibilité de choisir librement les deux jours entre le lundi et le vendredi
- Surveiller les jeux libres à l'intérieur et à l'extérieur
- Surveiller les devoirs
- Planifier et mettre en œuvre diverses activités attrayantes pour différents âges (arts plastiques, jeux coopératifs, etc.)

Qualités recherchées

- Expérience auprès des enfants (garderies, camps d'été, programmes périscolaires, etc.)
- Créativité, sens de l'organisation, conscience professionnelle, responsabilité, esprit d'équipe, gentillesse et bienveillance
- Certificat de secourisme à jour ou disposition à suivre une formation après l'embauche

Les valeurs fondamentales à l'échelle de l'école

Professionnalisme, développement professionnel continu, passion, excellence, collaboration, communication, respect et empathie.

Comment Postuler

S.V.P Soumettre votre lettre d'intention ainsi que votre CV sur le site www.lcc.ca/careers

La date limite pour le dépôt des candidatures est le **9 janvier, 2026**.

Pour plus de détails sur la vie scolaire ainsi que sur notre projet éducatif, veuillez consulter notre site www.lcc.ca

Nous remercions à l'avance tous les candidats qui postulent, toutefois seuls les candidats présélectionnés seront contactés.



LCC respecte un programme d'équité en matière d'emploi.